
Geachte Raad, 
 
In een van de afgelopen raadsvergaderingen is het nieuwe cultuurbeleid waaraan gewerkt wordt aan 
de orde geweest. De wethouder de Hr. Swaans werd door PAG en LRG gewezen op de inbreng vanuit 
de raad en verenigingen en instellingen waarop zijn reactie was dat hij dit van harte toe zou juichen. 
Wij als belangenbehartiger van meer als de helft van de ouderen in Goirle en Riel vinden dat we ook 
mee moeten kunnen denken over het cultuurbeleid in onze gemeente Goirle en melden ons derhalve 
als meedenker. 
 
In afwachting van uw reactie, 
met vriendelijke groeten, 
Toine van de Sande 
voorzitter KBO Goirle 
 
 
 


